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1. Aanleiding 

Op de raadsavond groenbeheer van 10 oktober is een presentatie gegeven met daarin de kosten voor het 

huidige groenbeheer: € 2,5 miljoen aan onderhoudskosten en € 171.000 voor het verwijderen van onkruid op 

verharding (beide bedragen op jaarbasis). Er is aangegeven dat dit bedrag onvoldoende is en dat er 

maximaal € 800.000 per jaar bij moet, waarbij op de kosten kan worden gestuurd door te kiezen voor beheer 

van niveau ‘zeer laag’ (D), ‘laag’ (C), ‘basis’ (B), ‘hoog’ (A) tot ‘zeer hoog’ (A+). 

 

In het groenbeheerplan van het college wordt nu uitgegaan van “het gekozen basiskwaliteitsniveau”. Voor 

het behalen van dit basisniveau wordt een groot deel van de maximale € 800.000 benut:     

jaarlijks is € 3,2 miljoen nodig, waarbij additioneel budget van € 177.000 wordt ingezet voor “vervanging van 

bomen, plantsoenen en beplanting die aan het eind van de levensduur is”, waar er eerder een aparte post 

was voor het tegengaan van onkruid. In het groenbeheerplan is opgenomen dat hiervoor een 

“vervangingsplanning” wordt opgesteld. 

2. Vragen 

Gelet op bovenstaande: 

1. Waarom wordt er gekozen voor een basiskwaliteitsniveau? 

2. Hoe verhoudt de inzet op een basiskwaliteitsniveau zicht tot de gevraagde additionele € 706.000 per 

jaar? 

3. Waarom wordt er een additioneel budget gereserveerd voor de vervanging van bomen, plantsoenen 

en beplanting? Waarom is er niet langer een apart budget voor het verwijderen van onkruid op 

verharding? 

4. Waarop is het additionele budget van € 177.000 gebaseerd, nu nog een vervangingsplanning moet 

worden opgesteld wanneer wat gaat worden vervangen? 

5. Kan het college toezeggen te wachten met het besteden van middelen, zolang niet duidelijk is 

waaraan en wanneer het wordt besteed, zoals in geval van het vervangingsbudget? 


